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To: 5120 EEE inves;IEEIEEEZI @ mins ri
Cc: 5.1.2e ! CAE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 4/17/2020 8:42:02 AM

Subject: RE: Hergebruik PBM

Received: Fri 4/17/2020 8:42:02 AM

toiIEEE
Wij staan vooralsnog nog steeds ‘on hold’. Het is voor ons ook nog de vraag wat onze rol precies zou kunnen zijn.

Goed om hierover ook per tel contact te hebben?

Van:

EEEEE0 minvws nl>

Onderwerp:rePBM

Zijn jullie al bezig met nieuwe opdracht?

Belangrijkste is denk ik dat een proces wordt uitgedacht hoe we mondkapjes van thuiszorg (wijkverpleging), mantelzorgers (die
vergelijkbaar werk doen als thuiszorg) en pgb zorgaanbieders naar een centraal punt krijgen waar ze kunnen worden gereinigd
en wie dat laatste kan doen (als helder is wat nodig is om deze te reinigen - richtlijn RIVM).

Kan ik update krijgen?

Groet,

Verzonden: donderdag 16 april 2020 09:19

) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Hergebruik

Dus dat gaat nog wel even duren....

van:IEEEEEoninvws i>
Verzonden: donderdag 16 april 2020 08:30

Onderwerp: Hergebruik

Uit de Covid briefvan gisteren:

Hergebruik mondmaskers

Zoals ik in mijn vorige Kamerbrief heb gemeld, is het RIVM op verzoek van de minister voor MZS bezig om de verschillende

initiatieven met betrekking tot hergebruik van mondmaskers in kaart te brengen. Hierbij ligt in eerste instantie de focus op FFP2

maskers. Het RIVM heeft afgelopen week een expertbijeenkomst georganiseerd om kansrijke methodes voor hergebruik aan te

wijzen. Zowel stoomsterilisatie bij 121 graden als sterilisatie met waterstofperoxide kwamen daarbij naar voren als processen die

bekend en beschikbaar zijn in veel zorginstellingen. Volgens het RIVM kan hergebruik via stoomsterilisatie ertoe leiden dat per

ziekenhuis per dag enkele duizenden mondmaskers behandeld kunnen worden. Bij sterilisatie met waterstofperoxide kunnen per

ziekenhuis per dag enkele honderden maskers behandeld worden, aldus het RIVM. Dit is in lijn met de resultaten uit eerder

onderzoek van het RIVM.

De minister voor MZS heeft het RIVM gevraagd om het onderzoek uit te breiden naar averige FFP maskers en chirurgische
mondmaskers. Hiermee is het RIVM direct aan de slag gegaan, en de resultaten volgen in de komende weken. In overleg met
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zorginstellingen wordt bezien of het mogelijk is om hergebruik verder op te schalen. Ook komt het RIVM deze week nog met een

advies voor het hergebruik van brillen.
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